
Pöytäkirjat 2000

 

YMPÄRISTÖNSUOJELUVIRANHALTIJAT RY

HALLITUKSEN KOKOUS     1/2000

 

AIKA:                          Keskiviikko 2.2.2000

 

PAIKKA:                     YTV ympäristötoimisto

 

LÄSNÄ:                      Stefan Skog, puheenjohtaja

                                  Juha Viinikka

                                  Jorma Jantunen

                                  Tapio Glumoff

                                  Kirsi Leiri

                                  Kaarina Heikkonen

                                  Juha Lahtela

                                  Päivi Aarnio, sihteeri

 

 

KOKOUKSEN AVAUS

 

Puheenjohtaja avasi kokouksen klo 14.00.

 

TYÖJÄRJESTYKSEN HYVÄKSYMINEN

 

Työjärjestys hyväksyttiin.

 

KOKOUKSEN PÄÄTÖSVALTAISUUS

 

Kokous todettiin päätösvaltaiseksi.



 

EDELLISEN KOKOUKSEN PÖYTÄKIRJA

 

Hyväksyttiin edellisen kokouksen pöytäkirja muutoksella, että vuoden 1999 viimeisessä 
kokouksessa läsnä olivat Stefan Skog, Päivi Aarnio, Kaarina Heikkonen, Tapio Glumoff, 
Matts Finnlund ja Juha Lahtela

 

YVA- JA YMPÄRISTÖPÄIVIEN TILANNE

 

Jorma Jantunen piti tilannekatsauksen päivien järjestelyistä. Päivien ohjelma löytyy mm. 
YVA ry:n kotisivuilta. Päivät ovat saaneet hyvän vastaanoton ja ilmoittautumisisa on tullut 
paljon.

 

VUOSIKOKOUSVALMISTELUT

 

Käytiin läpi toimintakertomus ja tehtiin siihen pieniä korjauksia. Stefan esitteli 
toimintasuunnitelman ja sovittiin, että Kaarina ja Tapio lähettävät sähköpostitse sihteerille 
viime vuoden Lammin päivillä tehdyt ehdotukset seuraavien päivien ohjelmaan. Nämä 
aiheet lisätään toimintasuunnitelmaan. Maakuntamatkan kohteeksi valittiin Tampere ja 
ajankohdaksi syyskuun alku.

 

Mietittiin mahdollisisa uuden hallituksen jäseniä. Sovittiin, että Juha Viinikka kysyy Minna 
Sulanderia, Kirsi  Tiina Karu-Hanskia ja Kaarina  Kalevi Hiironniemeä. Stefan on jo kysynyt 
Camilla von Bonsdorffin halukkuutta osallistua hallituksen työskentelyyn ja saanut 
myönteisen vastauksen.

 

Päivi esitteli tilinpäätöksen niiltä osin kuin se oli valmis ja alustavan talousarvion.

 

Keskusteltiin YM:lle tehtävän avustusanomuksen kehittämisestä. Todettiin, että olisi ehkä 
paremmat mahdollisuudet saada avustus, jos hakemus kohdistettaisiin yleisen toiminnan 
sijasta esim. Lammin päivien järjestelyihin.

 

JÄSENKIRJEEN ASIAT JA AIKATAULU

 

Hahmoteltiin jäsenkirjeen sisältöä. Stefan laatii puheenjohtajan palstan. 
Vuosikokousasiakirjat ovat luonnollisesti osa kirjettä samoin Lammin päivien materiaali, 
valikoiden. Kirsi lupasi kirjoittaa kokemuksiaan jätehuollosta. SYKE:n edustaja oli pyytänyt 
saada liittää jäsenkirjeeseen ilmoituksen järvien kunnostusta koskevasta 
koulutustilaisuudesta ja sovittiin, että ilmoitus voidaan lähettä jäsenkirjeen mukana. 



Opintomatka-avustukset ovat taas jaossa.

 

Jäsenkirjeen aikataulusta sovittiin, että se tulee saada valmiiksi ja postitetuksi maaliskuun 
ensimmäisellä viikolla.

 

MUUT ASIAT

 

Todettiin, että ympäristöministeriöltä on haettu avustusta. Keskusteltiin EFEP:n toiminnasta 
ja sovittiin, että ollaan "varovaisen aktiivisia". Toiminta pohjautunee jatkossa pitkälti 
tiedonvälitykseen internetin kautta. Osoitetta tulisi mainostaa jäsenistölle.

 

SEURAAVA KOKOUS

 

Seuraava kokous päätettiin pitää vuosikokouksen jälkeen myöhemmin sovittavana 
ajankohtana.

 

 KOKOUKSEN PÄÄTTÄMINEN

 

Puheenjohtaja päätti kokouksen klo 16.05.

 

 

Stefan Skog                                      Päivi Aarnio

Puheenjohtaja                                   Sihteeri

 

 

- - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - -

 

 

YMPÄRISTÖNSUOJELUVIRANHALTIJAT RY                                                      

HALLITUKSEN KOKOUS     2/2000

 

AIKA:                          Torstai 11.5.2000

 



PAIKKA:                     YTV ympäristötoimisto

 

LÄSNÄ:                      Stefan Skog, puheenjohtaja

                                  Jorma Jantunen

                                  Kalevi Hiironniemi

                                  Camilla von Bonsdorff

                                  Päivi Aarnio, sihteeri

 

KOKOUKSEN AVAUS

 

Puheenjohtaja avasi kokouksen klo 14.05.

 

TYÖJÄRJESTYKSEN HYVÄKSYMINEN

 

Työjärjestys hyväksyttiin.

 

KOKOUKSEN PÄÄTÖSVALTAISUUS

 

Kokous todettiin päätösvaltaiseksi.

 

EDELLISEN KOKOUKSEN PÖYTÄKIRJA

 

Hyväksyttiin edellisen kokouksen pöytäkirja.

 

PALAUTE YVA- JA YMPÄRISTÖPÄIVILTÄ

 

Todettiin, että päivät olivat onnistuneet ja tilaisuudessa vallitsi hyvä ja innostunut henki. 
Saatu palaute on ollut kehuvaa, erityisesti teemaseminaarit saavuttivat suosiota. Tämä 
konsepti todettiin hyväksi ja päätettiin jatkaa päivien järjestelyihin osallistumista. Syyskuussa 
tulisi aloittaa keskustelut muiden yhdistysten kanssa ensi vuoden päivien järjestelyistä. 
Yhdistysten vuosikokousten järjestäminen seminaarin yhteydessä ei tuottanut toivottua 
tulosta ja YSV harkitsee asiaa uudelleen ensi vuoden osalta. Esitettiin vielä Stefanille 
kiitokset hänen suuresta osuudestaan päivien järjestelyissä. Camilla kysyi päivien 
kohderyhmästä ja esitti, että luottamusmiehet voisivat olla yksi kohderyhmä. Ongelmana on 



nimittäin, että YVA tuntuu olevan kovin vaikea asia luottamusmiehille ja poliitikoille. Ehkä 
voitaisiin kutsua muutamia poliitikkoja paikalle kouluttautumaan. Jorma  totesi päivien 
kohderyhmän perinteisesti olleen alan ammattilaiset, mutta aina voidaan harkita muita 
kohderyhmiä. Mm. strategisen tason YVA:sta on tulossa uusi direktiivi, ja tätä tulisi käsitellä 
seuraavilla päivillä ja kutsua poliitikkoja paikalle. Joka tapauksessa päiville on syytä löytää 
yhtä hyvä ja vetävä teema kuin tänäkin vuonna. Jorma kutsuu valmistelevan kokouksen 
koolle. Lisäksi Jorma lähettää Päiville osanottajalistan, jonka pohjalta tarkistetaan, paljonko 
YSV:n jäseniä oli paikalla.

 

VUOSIKOKOUSKUULUMISET

 

Todettiin, että jälleen kerran paikalle vaivautui kovin vähän yhdistyksen jäseniä, eikä idea 
kokouksesta suuren tilaisuuden yhteydessä toteuttanut sille asetettuja toiveita. Ensi vuonna 
kokousta ei ilmeisestikään kannata järjestää YVA- ja ympäristöpäivien yhteydessä, vaan on 
mietittävä muita ratkaisuja.

 

UUDEN HALLITUKSEN JÄRJESTÄYTYMINEN

 

Todettiin uuden hallituksen kokoonpano. Varapuheenjohtajaksi valittiin yksimielisesti Camilla 
von Bonsdorff, sihteeriksi ja taloudenhoitajaksi Päivi Aarnio. Marita Saarela YKL:stä on 
lisäksi hoitanut postitusta, tilinpitoa ja jäsenrekisteriä. Tämä on ollut aika kallista, mutta 
toistaiseksi ei keksitty parempaakaan vaihtoehtoa. Yritetään tämän vuoden aikana keksiä 
halvempia tapoja hoitaa "byrokratiaa".

 

OPINTOMATKA-AVUSTUSTEN JAKO

 

Hakemuksia ei tullut.

 

LAMMIN PÄIVIEN VALMISTELUT

 

Hahmoteltiin ohjelmaa viime Lammin päiviltä saadun palautteen pohjalta. Hahmottelun tulos 
on pöytäkirjan liitteenä. Todettiin, että ohjelma pitäisi saada valmiiksi elokuun puoliväliin 
mennessä, jotta jäsenkirjeet ja kutsut saataisiin postitetuiksi syyskuun alussa.

MUUT ASIAT

 

Ympäristöministeriöltä ei tänäkään vuonna saatu avustusta.

 

EFEP:istä on tullut kutsu 19.5. pidettävään kokoukseen, johon kuitenkaan YSV:llä ei ole 
mahdollisuutta osallistua. Syksyllä on kokous Budapestissä, jonne Stefan tutkailee 
mahdollisuuksia mennä. EFEP:n hallituksen kokous on Brysselissä ja Camilla voisi selvittää 



omia mahdollisuuksiaan osallistua.

 

Todettiin, että YSV:tä ovat eri lehdissä edustaneet Päivi Kippo-Edlund 
(Ympäristönsuojelulehti), Anja Vallittu (Rakennusvalvonta) ja Kaisu Anttonen (Ympäristö ja 
terveys).  Camilla olisi halukas edustamaan yhdistystä Ympäristönsuojelulehdessä, joten 
voitaneen sopia Päivi Kippo-Edlundin kanssa edustajan vaihdosta.

 

Jäsenrekisteriä voisi siivota niiden henkilöiden osalta, joiden jäsenkirje on palautettu 
tuntemattoman osoitteen vuoksi ja jäsenmaksukin on maksamatta parin vuoden ajalta.

 

YSV:n arkisto on YKL:n tiloissa, samoin yksi tietokone. YKL:llä on tilanpuutetta ja arkistoa 
tulee siivota pikimmin. Sovittiin, että Stefan keskustelee asiasta Vesa Valpasvuon kanssa.

 

Camilla ehdotti, että 10-vuotisjuhlakirjan "Muutosvastarinta murtuu" jatkoa voisi ruveta 
suunnittelemaan. 20-vuotisjuhlakirjan aika on kuitenkin vasta 2006. Siitä huolimatta tarinoita 
voisi ruveta keräämään ja esittää jäsenkirjeessä, että jäsenet kirjoittaisivat muistiin "parhaita 
tarinoitaan". Ne voitaisiin julkaista myös jäsenkirjeissä ja koota myöhemmin kirjaksi.

 

ICLEI:n 10-vuotisjuhlakokous on kesällä Dessaussa.

SEURAAVA KOKOUS

Seuraava kokous päätettiin pitää 7.6. klo 15.00 YKL:ssä.

 

KOKOUKSEN PÄÄTTÄMINEN

 

Puheenjohtaja päätti kokouksen klo 15.30.

 

 

Stefan Skog                                                           Päivi Aarnio

Puheenjohtaja                                                         Sihteeri

 

 

- - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - 
-

 

 



YMPÄRISTÖNSUOJELUVIRANHALTIJAT RY                                

HALLITUKSEN KOKOUS     3/2000

 

AIKA:                          Keskiviikko 7.6.2000

 

PAIKKA:                     YTV ympäristötoimisto

 

LÄSNÄ:                      Matts Finnlund

                                  Camilla von Bonsdorff, toimi puheenjohtajana

                                  Päivi Aarnio, sihteeri

 

KOKOUKSEN AVAUS

 

Puheenjohtaja avasi kokouksen klo 15.05.

 

TYÖJÄRJESTYKSEN HYVÄKSYMINEN

 

Työjärjestys hyväksyttiin.

 

KOKOUKSEN PÄÄTÖSVALTAISUUS

 

Kokous ei ollut päätösvaltainen.

 

EDELLISEN KOKOUKSEN PÖYTÄKIRJA

 

Kokouksen pöytäkirja hyväksytään seuraavassa kokouksessa.

 

LAMMIN PÄIVIEN VALMISTELUT

 

Jatkettiin ohjelman suunnittelua ja jaettiin tehtävät. Päivi lähettää päivitetyn ohjelman e-
maililla pikaisesti. hallituksen jäsenille kera toivomuksen, että pääosa luennoitsijoista 
saataisiin vahvistetuiksi juhannukseen mennessä.



 

MUUT ASIAT

 

Ideoitiin jäsenhankintaa: ainakin kopioidaan esitettä ja levitetään sitä ja 
jäsenmaksulomakkeita. Tavoitteeksi, että jokainen hallituksen jäsen hankkii ainakin yhden 
uuden jäsenen/vuosi.

 

Selvitetään, voidaanko työllistettäviä käyttää järjestöjen tehtävissä ja laaditaan listaus 
viranhaltijoille tärkeistä selvitystarpeista. Selvitellään edelleen Kuntaliiton "pölinäboxia" ja 
sen käyttöä tiedonvälitykseen.

 

YSV:n arkiston siivousta ja PC:n kohtaloa käsitellään seuraavassa kokouksessa.

 

SEURAAVA KOKOUS

 

Seuraava kokous päätettiin pitää 10.8. klo 15.00 YTV:ssä.

 

 KOKOUKSEN PÄÄTTÄMINEN

 

Puheenjohtaja päätti kokouksen klo 16.03.

 

 

Camilla von Bonsdorff                                                                   Päivi Aarnio

Puheenjohtaja                                                                                                    Sihteeri

 

 

- - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - -

 

 

YMPÄRISTÖNSUOJELUVIRANHALTIJAT RY                                                      

HALLITUKSEN KOKOUS     4/2000

 



AIKA:                          Torstai 10.8.2000

 

PAIKKA:                     YTV, ympäristötoimisto, neuvotteluhuone, Opastinsilta 8 E

 

LÄSNÄ:                      Stefan Skog, puheenjohtaja

                                  Matts Finnlund

Jorma Jantunen

Camilla von Bonsdorff

                                  Juha Viinikka

                                  Päivi Aarnio, sihteeri

 

 

KOKOUKSEN AVAUS

 

Puheenjohtaja avasi kokouksen klo 15.05

 

TYÖJÄRJESTYKSEN HYVÄKSYMINEN

 

Työjärjestys hyväksyttiin.

 

KOKOUKSEN PÄÄTÖSVALTAISUUS

 

Kokous todettiin päätösvaltaiseksi.

 

EDELLISEN KOKOUKSEN PÖYTÄKIRJA

 

Hyväksyttiin edellisen kokouksen pöytkäkirja. Samalla sovittiin, että Stefan kysyy Päivi 
Kippo-Edlundilta, jos hän luovuttaiisi paikkansa YSV:n edustajana 
Ympäristönsuojelulehdessä Camilla von Bonsdorffille.

 

LAMMIEN PÄIVIEN JÄRJESTELYT

 



Viimeisteltiin Lammin päivien ohjelma ja jaettiin vielä jäljellä olevat tehtävät.

 

JÄSENKIRJE

 

Jäsenkirjeen sisältö: puheenjohtajan palsta (ympäristönsuojelulaista).  Kutsu Lammin 
päiville. Vesalta voisi pyytää jutun kuntien ympäristönsuojelumääräyksistä. Camilla toimittaa 
sihteeri pari lehtijuttua Karin Taipaleen nimittämisestä ICLEI:n puheenjohtajaksi. 
Opintomatka-avustuksen haku on taas ajankohtaista. Jäsenkirjeen juttujen viimeinen 
jättäöpäivä on syyskuun alku.

 

Arkiston siivoaminen on edelleen ajankohtaista. Stefanin piti keskustella asiasta Vesa 
Valpasvuon kanssa.

 

MUUT ASIAT

 

YSV:n arkisto pitää siivota pois YKL:n tiloista. Ilman Vesa Valpasvuota siivous ei onnistu. 
Stefan jutteleen Vesan kanssa 15.9. mennessä. Ongelman on, minne arkisto siirretään. 
Marita Saarela on kertonut tietävänsä jonkin arkiston, joka vastaanottaa yhdistysten 
aineistoja. Tämä pitäisi lähemmin selvittää. Todettiin, että YSV:n omistamalla PC:lla ei ole 
mitään rahallista arvoa ja sen saa kuka vain haluaa hakea sen YKL:n tiloista pois. Matts 
Finnlund lupasi hakea.

 

YSV:n esitteitä on jäljellä muutama kappale eikä tässä vaiheessa ole mahdollista  teettää 
uutta. Sihteeri voisi vähintään kirjoittaa sen uusiksi ja lähettää sähköpostilla kaikille kuntien 
ympäristöviranhaltijoille.

 

Aiemmissa kokouksissa on keskusteltu mahdollisuudesta työllistää työttömiä yhdistysten 
tehtäviin. Sovittiin, että Stefan selvittelee asiaa.

 

SEURAAVA KOKOUS

 

Seuraava kokous päätettiin pitää torstaina 21.9. klo 14 YTV:ssä

 

KOKOUKSEN PÄÄTTÄMINEN

 

Puheenjohtaja päätti kokouksen klo 15.50.

 



 

 

Stefan Skog                                      Päivi Aarnio

Puheenjohtaja                                   Sihteeri

 

 

- - - - - - - - - - - - - - -- - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - -

 

 

YMPÄRISTÖNSUOJELUVIRANHALTIJAT RY                                                      

HALLITUKSEN KOKOUS                   5/2000

 

AIKA:                          Torstai 21.9.2000

 

PAIKKA:                     YTV, ympäristötoimisto, neuvotteluhuone, Opastinsilta 8 E

 

LÄSNÄ:                      Stefan Skog, puheenjohtaja

                                  Matts Finnlund

Kalevi Hiironniemi

Camilla von Bonsdorff

                                  Tapio Glumoff

                                  Päivi Aarnio, sihteeri

 

 

KOKOUKSEN AVAUS

 

Puheenjohtaja avasi kokouksen klo 14.15

 

TYÖJÄRJESTYKSEN HYVÄKSYMINEN

 



Työjärjestys hyväksyttiin.

 

KOKOUKSEN PÄÄTÖSVALTAISUUS

 

Kokous todettiin päätösvaltaiseksi.

 

EDELLISEN KOKOUKSEN PÖYTÄKIRJA

 

Siirrettiin seuraavaan kokoukseen, koska sihteeri ei ollut tehnyt pöytäkirjaa ajoissa.

 

LAMMIN PÄIVIEN VIIMEISTELYT

 

Ilmoittautuneita ei ollut tähän kokoukseen mennessä tullut kovin paljon. Mietittiin keinoja 
houkutella osallistujia. Toisaalta todettiin, että monet ilmoittautuvat viime tipassa. 
Keskusteltiin päivien käytännön järjestelyistä ja iltaohjelmasta. Osallistujille voitaisiin esim. 
jakaa "prenikoita" sen perusteella, kuinka monta kertaa on ollut Lammin päivillä. Camilla ja 
sihteeri kehittelevät ideaa eteenpäin.

 

MAAKUNTAMATKAN SUUNNITTELU

 

Maakuntamatka on sovittu tehtävän Tampereelle. Stefan pyytää Harri Kalliota  hoitamaan 
käytännön järjestelyt Tampereella.  Ajankohdaksi ehdotettiin 7.11. ja 15.11. Sihteeri kysyy 
pikaisesti poissa olevien hallituksen jäsenien mahdollisuuksia osallistua matkalle mainittuina 
päivinä. Keskusteltiin matkalla käsiteltävistä aiheista, joita voisivat olla Tampereen 
ympäristöviraston toiminta ja ajankohtaiset asiat. Lisäksi ohjelmaan mahtuisi jokin 
tutustumiskohde.

 

"YMPÄRISTÖFOORUMI 2001", IDEOINTIA

 

Stefan Skog poistui tämän asiakohdan käsittelyn aikana, ja kokouksen puheenjohtajana 
jatkoi Camilla von Bonsdorff.

 

Foorumin toinen päivä painottuu YVA-tapauksiin. Ensimmäisenä päivänä voitaisiin käsitellä 
vielä maankäytön suunnittelua, vaikka se oli aiheena viime vuonnakin. Mm. 
luontoinventointien käsittelyä  toivottavasti jatketaan vielä.Viime vuonna aihe oli varsin 
suosittu. Edellisestä vuodesta voisi täsmentää, mitä luontoinventoinneilta vaaditaan 
kaavoituksen eri tasoilla. Aiheeseen tulisi saada sekä kaavoittajan että tutkijan näkökulma. 
Laajemminkin voitaisiin aiheeksi ottaa vuorovaikutus esim. suunnittelussa ja 
yhteistyöprojekteissa, toisaalta akselilla asiantuntija - asiantuntija ja toisaalta akselilla 



asiantuntija - kansalainen. Esimerkkeinä uusittavat maakuntakaavat tai energiantuotanto. 
Lisäksi kiinnostaisi, mitä on verkostoituminen ympäristönsuojelussa kuntatasolla. 
Esimerkkejä löytynee paljon (melontareitit, Haminan Kirkkojärven kunnostus, Voudinpolku, 
bioindikaattoriseurannat) Tärkeätä olisi hahmotella myös normaaleja arkirutiineja helpottavaa 
verkottumista.

 

MUUT ASIAT

 

Arkiston siivoaminen on edelleen ajankohtaista. Stefanin piti keskustella asiasta Vesa 
Valpasvuon kanssa.

 

YKL:n suorittaman palkkauskyselyn tulokset pitäisi tuoda YSV:n hallituksen käsittelyyn. 
Tapio Glumoffilla oli mainittu lehti mukana ja sihteeri lupasi  kopioida sen hallituksen 
jäsenille.  Hallitus voisi keskustella myös tulospalkkauksesta. Sovittiin, että ehdotetaan 
Kuntaliitolle selvityksen tekemistä ympäristönsuojeluresurssien todellisesta tarpeesta 
kunnissa samaan tyyliin kuin elintarvikevalvonnasta tehtiin jokin aika sitten. Ongelman on 
kysymys lakisääteisyyden tulkinnasta ympäristöpuolella.

 

 

SEURAAVA KOKOUS

 

Seuraava kokous päätettiin pitää Lammilla tiistaina 3.10.

 

KOKOUKSEN PÄÄTTÄMINEN

 

Puheenjohtaja päätti kokouksen klo 15.50.

 

 

Stefan Skog                                                           Päivi Aarnio

Puheenjohtaja                                                         Sihteeri

 

 

- - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - -

 

YMPÄRISTÖNSUOJELUVIRANHALTIJAT RY                                                      

HALLITUKSEN KOKOUS     6/2000



 

AIKA:                          Tiistai 3.10.2000, ympäristönsuojelupäivien yhteydessä

 

PAIKKA:                     Lammin biologinen asema

 

LÄSNÄ:                      Stefan Skog, puheenjohtaja

                                  Kalevi Hiironniemi

Camilla von Bonsdorff

                                  Päivi Aarnio, sihteeri

 

 

KOKOUKSEN AVAUS

 

Puheenjohtaja avasi kokouksen klo 17.50

 

 

TYÖJÄRJESTYKSEN HYVÄKSYMINEN

 

Erityista esityslistaa ei ollut.

 

KOKOUKSEN PÄÄTÖSVALTAISUUS

 

Kokous ei ollut päätösvaltainen.

 

EDELLISEN KOKOUKSEN PÖYTÄKIRJA

 

Siirrettiin seuraavaan kokoukseen, koska sihteeri ei ollut tehnyt pöytäkirjoja.

 

LAMMIN PÄIVIEN ILTAOHJELMA

 



Camilla oli ideoinut "prenikat" jaettavaksi yli kymmenen kertaa päiville osallistuneille, joita oli 
noin 15, sekä päivillä ensi kertaa osallistuville, joita oli kolme. Uhanalaisten lajin luokittelua 
mukaellen ensinmainitut päätettiin nimetä erittäin uhanalaisiksi ja jälkimmäiset silmällä 
pidettäväksi. Muu iltaohjelma hoitui itsekseen.

 

LAMMIN PÄIVÄT VUONNA 2001

 

Seuraavat Lammin päivät sovittiin pidettäväksi 2. - 3.10. 2001. Simo Mäkisen esityksen ja 
hänen kanssaan käytyjen keskustelujen perusteella päätettiin, että hallitus ja 
ympäristöministeriön edustajat tulisivat Lammille jo edellisenä iltana keskustelemaan 
tulevaisuuden visioista Sairisen selvityksen pohjalta.

 

Kokousyleisöltä tuli ehdotus järjestää vuoden 2002 ympäristönsuojelupäivät Saaremnaalla.

 

MAAKUNTAMATKAN SUUNNITTELU

 

15.11. ei näytä sopivan matkapäiväksi ja koska  myös 7.11 tuottaa joillekin vaikeuksia, 
sovittiin että kysytään myös 21.11. Harri Kallio saatiin puhelimeen ja hän lupasi kysellä 
mainittujen päivien sopivuutta Tampereen seudun ympäristövirkamiehille.

 

 

SEURAAVA KOKOUS

 

Seuraava kokous päätettiin pitää maakuntamatkan yhteydessä.

 

 

KOKOUKSEN PÄÄTTÄMINEN

 

Puheenjohtaja päätti kokouksen 18.30

 

 

 

Stefan Skog                                      Päivi Aarnio

Puheenjohtaja                                   Sihteeri

 


